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007.0070.1.2016 

Protokół z posiedzenia 

 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 19 stycznia 2016 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w 

dniu 19 stycznia 2016 r. o godzinie 18.09 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska 

Beata Baran  

Rafał Damaziak 

Michał Olszowski – Prezes TD UJ 

Anna Duda 

Marta Hoffmann  

Katarzyna Konik 

Magdalena Olbert 

Krzysztof Tlałka 

Marta Antosz 

Paweł Sendyka 

Michał Walczak 

 

Komisja Rewizyjna: 

Damian Marchewka – przewodniczący 

Magdalena Król  

Dominika Ciaranek 
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Zaproszeni goście: 

Dominik Hodurek – członek Komisji Pomocy Materialnej; 

Dominik Borowski – przewodniczący Zespołu ds. Szkoleń.  

 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Wybór Przewodniczących Komisji: Nauki i Badań, Promocji i Kultury oraz Pomocy 

Materialnej (ref. Michał Olszowski); 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak); 

4. Wybór przedstawicieli do Senatu (ref. Michał Olszowski); 

5. Odwołanie od decyzji odmowy dofinansowania w Konkursie DDD (ref. Rafał 

Damaziak); 

6. Wybór Wiceprezesów TD UJ (ref. Michał Olszowski); 

7. Przyjęcie prowizorium budżetowego na rok 2016 (ref. Michał Olszowski); 

8. Program działań Zespołu ds. Szkoleń (ref. Dominik Borowski); 

9. Zakupy sprzętu komputerowego do biura z Funduszu Rozwoju (ref. Michał 

Olszowski); 

10. Zakup środków trwałych do biura (ref. Rafał Damaziak); 

11. Powołanie Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej (ref. Beata Baran); 

12. Przedstawiciele w Radach Wydziałów i Instytutów (ref. Paweł Sendyka); 

13. Wybór delegata i obserwatora na zjazd Doktoranckiego Forum Uniwersytetów 

Polskich (ref. Marta Antosz); 

14. Ramowy plan działania Komisji Promocji i Kultury (ref. Marta Hoffmann); 

15. Aktualizacja strony internetowej TD UJ (ref. Michał Olszowski); 

16. Uchwała UKW o elektorach doktoranckich w Kolegium Elektorów; kalendarz 

wyborczy (ref. Michał Walczak); 

17. Uchwała nr 37/XII/2015 Senatu UJ z dnia 16 grudnia 2015 roku ws. stwierdzenia 

zgodności z prawem i Statutem UJ zmian w Regulaminie TD UJ (ref. Michał 

Olszowski); 

18. Uchwała o zamykaniu przewodów doktorskich na WSMiP (ref. Marta Antosz); 

19. Skład Zespołu ds. Konkursu DDD (ref. Rafał Damaziak); 

20. Sprawozdanie ze Zjazdu Wyborczego KRD (ref. Beata Baran); 

21. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 

22. Zamknięcie posiedzenia. 
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Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

18:09 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt 2 

 

Wybór Przewodniczących Komisji: Nauki i Badań, Promocji i Kultury oraz Pomocy 

Materialnej 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych o konieczności wyboru przewodniczących 

powyższych komisji. Na przewodniczącego Komisji Pomocy Materialnej zaproponował 

Dominika Hodurka z rekomendacji ustępującego przewodniczącego. Michał Olszowski 

poprosił Dominika Hodurka, aby zabrał glos i powiedział kilka słów o sobie. Dominik 

Hodurek jest doktorantem na Wydziale Historycznym UJ i działa juz od dłuższego czasu w 

Komisji Pomocy Materialnej, a z końcem roku 2015 przejął część obowiązków 

przewodniczącego KPM.  

 

Beata Baran zapytała o dostępność Dominika. Dominik zaznaczył, że nie będzie z tym 

problemu.  

  

Krzysztof Tlałka chciał się upewnić czy Dominik jest mieszkańcem DS „Nawojka”. Dominik 

potwierdził przypuszczenie Krzysztofa.  

 

18:14 – wchodzi Damian Marchewka 

 

Michał Olszowski prosi o dyscyplinę i punktualność Radnych oraz członków Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Magdalena Król spytała Dominika Hodurka o staż pracy w Komisji Pomocy Materialnej. 

Dominik odpowiedział, że pracuje w niej od kwietnia 2015.  

 

Krzysztof Tlałka zainteresował się kwestią orientacji Dominika w zakresie obliczeń 

stosowanych przy stypendiach oraz jego asertywności, jako przyszłego przewodniczącego 
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KPM. Dominik Hodurek zaznaczył, że będzie niezależny w decyzjach Komisji, a w kwestii 

obliczeń orientuje się dobrze.  

 

Rafał Damaziak zapytał Dominika czy dostrzega on obecnie jakieś kwestie w 

funkcjonowaniu Komisji czy zasadach przyznawanych przez nią świadczeń, które 

wymagałyby poprawy? Dominik odpowiedział, że nie dostrzega. 

 

Magdalena Król zapytała o liczbę osób w Komisji. Dominik Hodurek odpowiedział, że 

obecnie jest 3 członków, a w najbliższym czasie będzie czwarta osoba.  

 

Michał Olszowski chciałby poznać plany Dominika w kwestii naboru nowych członków i czy 

widziałby swojego następcę w obecnym składzie Komisji? Dominik stwierdził, że planuje 

ogłoszenie naboru w najbliższym czasie i jako swojego następcę widzi Natalię Chrobak ale 

zaznaczył, że nowy nabór członków może coś zmienić w tej kwestii.  

 

Michał Olszowski podziękował Dominikowi Hodurkowi za odpowiedzi na pytania Radnych i 

członków Komisji Rewizyjnej oraz za dotychczasowe zaangażowanie Dominika w 

strukturach TD UJ.  

 

18:20 – wychodzi Dominik Hodurek.  

 

Michał Olszowski poinformował o rezygnacji Michała Walczaka z funkcji przewodniczącego 

Komisji Nauki i Badań.  

 

Michał Walczak scedował na Michała Olszowskiego zaproponowanie kandydata. Michał 

Olszowski zaproponował Rafała Damaziaka.  

 

Rafał Damaziak odmówił 

 

Krzysztof Tlałka i Magdalena Król zaproponowali przeniesienie wyboru przewodniczącego 

Komisji Nauki i Badań na przyszłe posiedzenie Rady ze względu na brak innych 

odpowiednich kandydatów. 
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Michał Olszowski poinformował o rezygnacji Magdaleny Król z funkcji przewodniczącej 

Komisji Promocji i Kultury ze względu na pełnienie przez nią funkcji członka Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Magdalena Król zgłosiła kandydaturę Marty Hoffmann. Krzysztof Tlałka zapytał o kolejne 

kandydatury.  

 

Michał Olszowski także zapytał o inne kandydatury.  

 

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

Magdalena Król zaproponowała, aby Marta Hoffmann opowiedziała o swojej działalności.  

 

Marta Hoffmann zajmowała się kilkoma projektami w TD UJ m.in. pomagała przy 

organizacji i obsłudze Salonu Naukowego oraz Dyskusyjnego Klubu Filmowego. Zaznaczyła, 

że ma kilka pomysłów na zmodyfikowanie funkcjonowania DKF-ów oraz chciałaby  

popracować nad frekwencją uczestników Salonów Naukowych.  

 

Damian Marchewka poprosił o doprecyzowanie jej planów. Marta Hoffmann chce odbyć 

zebranie z członkami Komisji Promocji i Kultury oraz przeprowadzić „burzę mózgów”. Chce 

także wdrożyć regularne odbywanie się sond internetowych o tematyce filmowej najbardziej 

interesującej dla doktorantów oraz pobudzenie uczestników do merytorycznej dyskusji po 

seansie filmowym.  

 

Katarzyna Konik zadeklarowała Marcie Hoffmann swoje wsparcie przy powyższych planach.  

 

Paweł Sendyka i Beata Baran zachęcali Martę Hoffmann do utworzenia konta na Facebook-u, 

jednak Marta odmówiła, gdyż nie interesuje jej obecność w mediach społecznościowych. 

Niektórzy Radni zaproponowali ewentualne założenie konta Komisji Promocji i Kultury. Z 

kolei inni członkowie Rady uznało pomysł takiego konta, funkcjonującego osobno niż obecny 

fanpage TD UJ, za niezbyt dobry pomysł.  

 

Michał Olszowski zarządził przełożenie dyskusji nad kontem na Facebook-u.  
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Damian Marchewka zapytał o skład Komisji i o szanse realizacji projektów oraz pomysłów 

Marty. Marta Hoffmann zauważyła, że problem z Salonami Naukowymi jest 

wielobiegunowy. Marta chciałaby utrzymać obecnie realizowane projekty, jako sztandarowe, 

jednak jest otwarta na pomysły nowych członków Komisji, którzy chcieliby widzieć, np. 

wyjścia doktorantów do teatrów lub na zajęcia tańca towarzyskiego. Marta ocenia 

zaangażowanie obecnych członków Komisji wysoko i przewiduje powodzenie inicjatyw w 

tym roku.  

 

Michał Olszowski zarządził glosowanie tajne nad kandydaturami Dominika Hodurka na 

przewodniczącego Komisji Pomocy Materialnej oraz Marty Hoffmann na przewodniczącą 

Komisji Promocji i Kultury.  

 

Komisja Skrutacyjna w składzie Magdalena Król, Damian Marchewka i Dominika Ciaranek  

zebrała głosy. Damian Marchewka poinformował, iż wszystkie oddane głosy były ważne i 

przedstawił wyniki: 

 

Dominik Hodurek: 11 głosów na tak, 1 wstrzymujący się. 0 przeciwnych.  

 

Rada TD UJ uchwaliła powołanie Dominika Hodurka na przewodniczącego Komisji Pomocy 

Materialnej.  

 

Marta Hoffmann: 11 głosów na tak, 1 wstrzymujący się. 0 przeciwnych. 

 

Rada TD UJ uchwaliła powołanie Marty Hoffmann na przewodniczącą Komisji Promocji i 

Kultury. 

 

Michał Olszowski zarządził glosowanie tajne nad składem członków Komisji Pomocy 

Materialnej  na roku 2016.  

 

Komisja Skrutacyjna w składzie Magdalena Król, Damian Marchewka i Dominika Ciaranek  

zebrała głosy. Damian Marchewka poinformował, iż wszystkie oddane głosy były ważne i 

przedstawił wyniki: 

 

Dominik Hodurek: 10 za. 2 wstrzymujące się, 0 przeciw; 

Magdalena Olbert: 9 za, 3 wstrzymujące się, 0 przeciw; 
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Wiktor Węglewicz: 8 za. 4 wstrzymujące się, 0 przeciw; 

Natalia Chrobak: 10 za. 2 wstrzymujące się, 0 przeciw. 

 

Rada TD UJ uchwaliła powołanie na członków Komisji Pomocy Materialnej na rok 2016 

Dominika Hodurka, Magdalenę Olbert, Wiktora Węglewicza i Natalię Chrobak.  

 

Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady 

 

Michał Olszowski zarządził glosowanie jawne nad protokołami z dnia 15 grudnia 2015r. oraz 

16 listopada 2015r. 

 

Głosy oddane: 

Protokół z 15 grudnia 2015r.: 10 za, 2 wstrzymujące się, 0 przeciw.  

Protokół z 16 listopada 2015r.: 10 za, 2 wstrzymujące się, 0 przeciw.  

 

Rada TD UJ przyjęła obydwa protokoły.  

 

Punkt 4 

 

Wybór przedstawicieli do Senatu UJ 

 

Michał Olszowski poinformował, iż w najbliższym czasie wygasa kadencja jego oraz  

Krzysztofa Tlałki jako senatorów UJ. Zgodnie z Regulaminem TD UJ kadencja senatorów 

trwa 1 rok i Michał prosił o ponowne poparcie jego kandydatury.  

 

Krzysztof Tlałka zaznaczył, że nie planuje kandydować.  

 

Michał Olszowski zaproponował Natalię Czyżowską na drugiego senatora. Natalia zgodziła 

się. Beata Baran zaproponowała kandydaturę Rafała Damaziaka. Rafał zgodził się. Michał 

Walczak zaproponował Pawła Sendykę. Paweł zgodził się.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne i zaproponował, aby na kartach do głosowania  

podać jedynie nazwiska osób, które mają zostać senatorami UJ.  
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Komisja Skrutacyjna w składzie Magdalena Król, Damian Marchewka i Dominika Ciaranek  

zebrała głosy. Damian Marchewka poinformował, iż wszystkie oddane głosy były ważne i 

przedstawił wyniki: 

 

Michał Olszowski: 10 na tak; 

Natalia Czyżowska: 10 na tak; 

Rafal Damaziak: 2 na tak; 

Paweł Sendyka: 2 na tak. 

 

Rada TD UJ uchwaliła powołanie na senatorów UJ kadencji 2016 Natalię Czyżowską oraz 

Michała Olszowskiego.  

 

Punkt 5 

 

Odwołanie od decyzji odmowy dofinansowania w Konkursie na Dofinansowanie 

Działalności Doktorantów UJ 

 

Rafał Damaziak poinformował Radnych, iż wpłynęło odwołanie pani IB od odmowy 

dofinansowania jej wniosku. Powodem odmowy dofinansowania była niezgodność kalkulacji 

wydawniczej z Regulaminem Konkursu TD UJ, gdyż doktorantka uwzględniła w kalkulacji 

koszty przekładu  (§ 7, ust.1e Regulaminu Konkursu) oraz refundację praw autorskich (§ 7, 

ust.2 Regulaminu Konkursu). Zespół ds. Konkursu ocenił odwołanie jako bezpodstawne i 

rekomenduje podtrzymanie decyzji odmownej. 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad podtrzymaniem decyzji odmowy 

dofinansowania.  

 

Oddano głosów: 12 za, 0 wstrzymujących się, 0 przeciw. 

 

Rada TD UJ uchwaliła podtrzymanie decyzji odmowy dofinansowania wniosku pani IB 

jednomyślnie.  
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Punkt 6 

 

Wybór Wiceprezesów TD UJ 

 

Michał Olszowski rekomenduje Natalię Czyżowską na Wiceprezesa TD UJ ds. Collegium 

Medicum UJ. Michał wskazał na wysokie zaangażowanie Natalii w działalność TD UJ i 

pełnienie przez nią tej funkcji już wcześniej. Zaznaczył, iż Natalia zajmowała się trudnymi 

sprawami związanymi z Collegium Medicum UJ, jak kwestie z tytułami naukowymi czy 

problemami socjalnymi doktorantów CM UJ. 

 

Natalia zgodziła się kandydować i wskazała na Magdalenę Olbert, że też jest doktorantką na 

CM UJ i także mogłaby kandydować.  

 

Michał Olszowski zaznaczył, że Magdalena jest na początku swojej działalności. 

 

Magdalena Olbert stwierdziła, że była by zainteresowana przejęciem tych obowiązków ale w 

przyszłości, natomiast nie na początkowym etapie swojej działalności w Radzie TD UJ.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad kandydaturą Natalii Czyżowskiej na 

Wiceprezesa TD UJ ds. Collegium Medicum UJ. 

 

Komisja Skrutacyjna w składzie Magdalena Król, Damian Marchewka i Dominika Ciaranek  

zebrała głosy. Damian Marchewka poinformował, iż wszystkie oddane głosy były ważne i 

przedstawił wyniki: 

 

Natalia Czyżowska: 11 na tak, 1 wstrzymujący się, 0 przeciw.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę w sprawie powołania Natalii Czyżowskiej na Wiceprezesa TD 

UJ ds. Collegium Medicum UJ. 

 

Punkt 6 

 

Przyjęcie prowizorium budżetowego na rok 2016 
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Rafał Damaziak przedstawił projekt prowizorium budżetowego na br., który został 

przygotowany z Wiolettą Pugacewicz w oparciu o plan zeszłoroczny i jego wykorzystanie. 

Rafał omówił każdą z pozycji, wyjaśniając, skąd taka propozycja planowanych kwot się 

wzięła.  

 

Szczególnie zwrócił uwagę na zwiększenie dofinansowania dla Zeszytów Naukowych TD UJ 

o 5000zł w stosunku do roku poprzedniego. Rafał umotywował to koniecznością wydania 

dodatkowego tomu, ewentualnie dwóch, które pozwoliłyby Zeszytom Naukowym starać się o 

dodatkowe 2-3 punkty w ocenie ministerialnej czasopism naukowych. Obecnie Seria 

Humanistyczna i Seria Społeczna otrzymały po 5 punktów, i cieszą się rosnącym 

zainteresowaniem doktorantów. Redakcja Zeszytów Naukowych TD UJ zadeklarowała także 

oszczędności poprzez stopniowe ograniczanie wypłat honorariów dla recenzentów, 

wskazując, iż staje się to powszechną praktyką.  

 

Rafał zaproponował w prowizorium budżetowym przeznaczenie 6000zł na realizację nowego 

projektu pt. Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ, który byłby realizowany przez 

wybranych członków Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ 

oraz redakcję Zeszytów Naukowych TD UJ. Rafał zaznaczył, iż musiałby być skonstruowany 

regulamin określający zasady takiego konkursu w najbliższym czasie. Rafał chciałby, aby 

konkurs został zorganizowany po zatwierdzeniu przez Senat UJ budżetu dla Towarzystwa 

Doktorantów UJ. Stwierdził też, że gdyby władze uczelni znacznie obcięły budżet to istnieje 

prawdopodobieństwo, iż ów projekt nie zostałby zrealizowany w tym roku kalendarzowym. 

Rafał chciałby, aby w ramach tej serii były publikowane głównie prace magisterskie 

doktorantów z różnych dyscyplin naukowych i aby żadna dyscyplina nie była 

uprzywilejowana. Rafał wykluczył dofinansowanie materiałów pokonferencyjnych i 

publikacji cyklicznych, ukazujących się w ramach innych czasopism naukowych.  

 

Rafał wskazał na likwidację Konkursu Działania Doktorantów dla Doktorantów, który od 2-3 

lat nie był realizowany ze względu brak zgłoszeń od doktorantów. 

 

Rafał zwrócił uwagę Radnym, że przesunięcia środków finansowych pomiędzy 

poszczególnymi pozycjami rzędu kilkuset złotych będą akceptowalne. Zaznaczył też, że 

środki na zakup materiałów trwałych są niższe, ponieważ TD UJ od dłuższego czasu składa 

wnioski o zakupy do funduszu rozwoju prorektor prof. dr hab. Marii Flis i uzyskuje ich 
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pozytywne rozpatrzenie. Rafał dodał, że kwota w tej pozycji wystarczy na zakup, np. regału 

do Biura TD UJ. 

 

Beata Baran zapytała o środki na działalność Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej.  

 

Rafał odpowiedział, że nie zostało to zaplanowane w prowizorium, gdyż nikt nie zgłaszał 

takiego zapotrzebowania.  

 

Michał Olszowski zaznaczył, iż taki Zespół musi zacząć działać, a także, że w pierwszej 

kolejności o środki TD UJ będzie się starać u władz uczelni. 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem prowizorium budżetowego na 

rok 2016. 

 

Rada TD UJ uchwaliła przyjęcie prowizorium budżetowe na rok 2016 jednomyślnie.  

 

19:35 – wchodzi Dominik Borowski - przewodniczący Zespołu ds. Szkoleń.  

 

Punkt 7 

 

Program działań Zespołu ds. Szkoleń 

 

Dominik Borowski przedstawił tematy oraz plan szkoleń w obecnym roku kalendarzowym. 

Zaznaczył, że składa się on ze szkoleń profesjonalnych, organizowanych przez zawodowych 

trenerów (szkolenia płatne) oraz szkolenia organizowane przez doktorantów (szkolenia 

bezpłatne), którzy rozpoczynają swoją przygodę z prowadzeniem szkoleń: 

 

13.02.2016 – Negocjacje dla doktorantów (mgr Szymon Nęcki – trener umiejętności 

menadżerskich, badacz w projekcie „SocialSelf”, członek Polskiego Towarzystwa 

Psychoterapii Psychodynamicznej) 

05.03.2016 – Savoir-vivre w pracy i w życiu prywatnym (mgr Adam Jarczyński – Dyrektor 

Generalny Polskiej Akademii Protokołu i Etykiety, zawodowo związany z Public Relations i 

Public Affairs, współpracuje na co dzień z pracownikami polskiej służby zagranicznej oraz 

korpusem dyplomatycznym akredytowanym w Polsce, autor książki Etykieta w biznesie, 

autor bloga www.sv24h.pl) 
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19.03.2016 – Jak przemawiać, aby nas słuchano? Wystąpienia publiczne (mgr Izabela 

Drobotowicz-Orkisz – znana aktorka teatralna i filmowa, wykładowca na krakowskich 

uczelniach, Dyrektor Izofony Instytutu Pracy Głosem i Autoprezentacji, Dyrektor Teatru 

Hagiograf) 

07.05.2016 – Pisanie artykułów naukowych (dr Emanuel Kulczycki – doktor filozofii, 

przewodniczący Rady Młodych Naukowców, członek Rady Narodowego Programu Rozwoju 

Humanistyki przy MNiSW, Krajowej Rady Bibliotecznej przy MKiDN, Komitetu Nauk 

Filozoficznych PAN, Zespołu Specjalistycznego do oceny czasopism naukowych w MNiSW, 

autor bloga http://ekulczycki.pl/) 

14-15.05.2016 – Jak skutecznie zarządzać projektem badawczym i zespołem 

badawczym? (dr Beata Jałocha – pracownik naukowy Instytut Spraw Publicznych UJ, 

absolwentka Akademii Mistrzów Treningu GT Mentor (profesjonalnej szkoły trenerów 

biznesu), trener w zakresie zarządzania projektami, kierowała biurem międzynarodowego 

projektu badawczego, realizuje projekty badawcze w ramach programów: m. in. Leonardo da 

Vinci Transfer of Innovation, Erasmus, EEA and Norway Grants, Study Visits, SET) 

15.10.2016 – Pisanie wniosków grantowych (dr Emanuel Kulczycki – doktor filozofii, 

przewodniczący Rady Młodych Naukowców, członek Rady Narodowego Programu Rozwoju 

Humanistyki przy MNiSW, Krajowej Rady Bibliotecznej przy MKiDN, Komitetu Nauk 

Filozoficznych PAN, Zespołu Specjalistycznego do oceny czasopism naukowych w MNiSW, 

autor bloga http://ekulczycki.pl/) 

 

Dominik Borowski poinformował, iż do tej pory wpłynęła jedna propozycja do 

przeprowadzenia szkolenia ze strony doktorantki Wydziału Prawa i Administracji UJ pt. 

Prawo autorskie w pracy naukowej.  

 

Krzysztof Tlałka zapytał, dlaczego w planie nie ma szkolenia z programów Narodowego 

Centrum Badań i Rozwoju, które prowadziła prof. Irena Borowik i Karolina Dukała. Michał 

Olszowski skierował Krzysztofa do Karoliny Dukały.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem planu szkoleń na obecny rok 

wraz z ich kosztorysem.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  
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Punkt 8 

 

Zakupy sprzętu komputerowego do biura z Funduszu Rozwoju 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych o zakupach sprzętu do Biura TD UJ z funduszu 

rozwoju i o tym, że zakupiliśmy do tej pory rzutnik oraz urządzenie wielofunkcyjne 

(drukarka+skaner+kserokopiarka). Zaznaczył, że TD UJ będzie składało wniosek o zakup 

sprzętu komputerowego dla drugiego pracownika Biura TD UJ, gdyż obecny komputer typu 

All-in-one ma silnie pęknięty ekran i wycena jego naprawy w znacznej części pokrywa się z 

ceną zakupu nowego urządzenia. Poza tym komputer regularnie się wyłącza, co kończy się 

utratą niezapisanych danych.  

 

Punkt 9 

 

Zakup środków trwałych do Biura TD UJ 

 

Rafał Damaziak przedstawił Radnym pomysły wykorzystania środków finansowych, które 

zostały przydzielone TD UJ na zakup środków trwałych. Rafał zaznaczył, że te środki 

musimy wykorzystać, gdyż nie możemy ich przesunąć na wydatki z innych kategorii. Rafał 

zaproponował zakup regału, gdyż przybywa dokumentacji związanej z Konkursem i 

sprawami socjalnymi doktorantów oraz przybywa egzemplarzy dofinansowanych książek, jak 

i kolejnych tomów Zeszytów Naukowych TD UJ.  

 

Rafał zaznaczył, że wraz z Wiolettą Pugacewicz przekazali cześć dokumentacji do Archiwum 

UJ. Zajęli się także sprawą wydawanych przez TD UJ publikacji, jednak nie rozwiązało to 

istotnie problemu.  

 

Rafał zaproponował zakup mini-lodówki oraz ekspresu. Zwrócił uwagę, że oba urządzenia 

były by przydatne, tym bardziej, że TD UJ od jakiego czasu organizuje szkolenia w Biurze, a 

po Salonie Naukowym zostają produkty spożywcze, których nie mamy w czym przechować. 

Rafał zaznaczył, że w Biurze TD UJ przyjmujemy delegatów i w dobrym tonie byłoby 

przygotować dla nich poczęstunek.  

 

Paweł Sendyka zaproponował zakup nadstawek na szafy zamiast ekspresu. 
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Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad zakupem regału, mini-lodówki oraz 

ekspresu.  

 

Komisja Skrutacyjna w składzie Magdalena Król, Damian Marchewka i Dominika Ciaranek  

zebrała głosy.  

 

20:10 – wychodzi Paweł Sendyka.  

 

Michał Olszowski zarządził 5-cio minutową przerwę.  

 

20:06 – wracają wszyscy Radni i członkowie Komisji Rewizyjnej.  

 

Damian Marchewka poinformował, iż wszystkie oddane głosy były ważne i przedstawił 

wyniki: 

 

Regal: 12 na tak, 0 wstrzymujących się, 0 przeciwnych; 

Ekspres: 7 na tak, 2 wstrzymujące się, 3 przeciwne; 

Mini-lodówka: 10 na tak, 1 wstrzymujący się, 1 przeciwny. 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę zakupu zgłoszonych środków trwałych do Biura TD UJ.  

 

Punkt 10 

 

Powołanie Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej 

 

Beata Baran poinformowała o wynikach naboru do ww. Zespołu. Swoją chęć w pracach 

Zespołu zgłosiło 18 doktorantów, głównie z wydziałów humanistycznych. Beata wskazała na 

dużą różnorodność w liczbie języków, jaką będzie dysponował Zespół, wymieniając takie 

języki jak chiński, japoński, arabski, turecki, bułgarski, francuski i włoski. Beata zaznaczyła, 

że jednym z celów Zespołu będzie możliwie jak największe odformalizowanie procedur 

wymiany międzynarodowej oraz utworzenie bazy kontaktów analogicznych 

towarzystw/stowarzyszeń doktorantów. O konkretnych miastach i krajach Beata będzie 

informowała wkrótce. Zastanawia się także nad możliwościami  publikacji w zagranicznych 

periodykach dla naszych doktorantów i zagranicznych doktorantów w Zeszytach Naukowych 

TD UJ. Widziałaby także wzajemny udział doktorantów przy projektach grantowych. Beata 
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ustaliła kalendarz działań Zespołu i zachęciła  Radnych do współpracy z Zespołem. Fundusze 

na działalność miałyby pochodzić od władz uczelni ale jak stwierdziła Beata najpierw 

musimy się wykazać i przedstawić władzom konkretne dokonania czy zamiary.  

 

Beata Baran wniosła do Rady TD UJ o powołanie Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej 

ale jeszcze bez podawania składu osobowego, gdyż sprawa nabiera kształtu.  

 

Michał Olszowski zasugerował przełożenie glosowania na przyszłe posiedzenie Rady TD UJ, 

kiedy będzie znany skład osobowy kandydatów do Zespołu.  

 

Michał Olszowski poinformował, że potrzebujemy do Zespołu osoby ze znajomością języka 

hiszpańskiego.  

 

Punkt 11 

 

Przedstawiciele w Radach Wydziałów i Instytutów 

 

Paweł Sendyka podjął się zadania nawiązania kontaktów z przedstawicielami doktorantów do 

Rad Wydziałów i Instytutów, aktualizacji danych kontaktowych, poprawienia przepływu 

informacji pomiędzy przedstawicielami a Radą TD UJ, organizacji spotkań z 

przedstawicielami oraz zapoznania się z ich uwagami co do szeroko pojętego funkcjonowania 

studiów doktoranckich, jak i Towarzystwa Doktorantów UJ. Paweł wskazał na źródło jego 

motywacji do podjęcia takich działań, gdy jako przedstawiciel w radzie wydziału nie 

dostrzegał przepływu informacji pomiędzy przedstawicielami a Radą TD UJ. Paweł chciałby 

także zająć  się usprawnieniami w funkcjonowaniu USOSweb-u, aby portal był bardziej 

przyjazny dla doktorantów i studentów. Zwrócił uwagę Radnych na konkretne problemy, jak 

konieczność podpinania przedmiotów czy rejestracji na kursy w ciągu 24 godzin, co 

powoduje, że zainteresowani dowiadują się o tym po czasie lub nie mają technicznych 

możliwości ze względu na mobilny charakter działalności doktorantów.  

 

Krzysztof Tlałka wskazał, iż wymóg czasowy rejestracji lub podpinania leży raczej w gestii 

wydziałów lub instytutów. Gdyż takiego problemu na ma jago wydziale. 

 

Rafał Damaziak dodał, że na Wydziale Biologii i Nauk o Ziemi czas na podpięcia trwa ok. 2-

3 tygodni, więc raczej jest to sprawa poszczególnych jednostek. 
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Krzysztof Tlałka poinformował, że takie spotkania z przedstawicielami i aktualizacja bazy 

kontaktów była przez niego przeprowadzana osobiście w roku 2014. Został sporządzony z 

tych spotkań raport, który został udostępniony Radnym i Komisji Rewizyjnej. Krzysztof 

zadeklarował, że przekaże Pawłowi raport oraz zwrócił się do Pawła, aby na grupę 

dyskusyjną Rady TD UJ przesłał, jakie ma plany w realizacji swojego zadania.  

 

Michał Olszowski zasugerował Pawłowi zbieranie  numerów telefonów i adresów mailowych 

od przedstawicieli. Zapowiedział także ewentualne utworzenie grupy dyskusyjnej dla 

przedstawicieli, aby poprawić przepływ informacji i zbierać opinie lub szukać osób chętnych 

do udziału w realizacji projektów TD UJ.  

 

20:53 – wychodzi Beata Baran.  

 

Paweł Sendyka zwrócił uwagę na konieczność zaangażowania się w tą sprawę kilku osób, aby 

była kontynuacja podjętych działań, a w sprawie ulepszeń w USOSweb-ie chciałby spotkać 

się z Samorządem Studentów UJ, aby poznać ich opinie.  

 

20:57 – wchodzi Beata Baran 

 

Punkt 12 

 

Wybór delegata i obserwatora na Zjazd Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskich 

 

Marta Antosz poinformowała Radnych, że w lipcu ubiegłego roku odbył się Zjazd 

Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskich, gdzie została wybrana wiceprezesem i że, 

obecny zarząd został rozwiązany ze względu na rezygnacje członków.  

 

Michał Olszowski skierował pytanie do Radnych czy jest ktoś chętny wziąć udział w 

Zjeździe? Zgłoszenia są przyjmowane do 29 stycznia br., a celem Zjazdu będzie dokonanie 

wyboru nowego zarządu.  

 

Michał Olszowski zarządził wyłonienie delegata drogą mailową.  
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Marta Hoffmann, na pytanie Marty Antosz, przedstawiła aktualne informacje dotyczące 

Krajowej Reprezentacji Doktorantów, które obecnie szuka sponsora dla swojego zjazdu. 

Marta zwróciła uwagę na prace nad pakietem Ok. System, gdzie jeszcze nie zostało nic 

konkretnego ustalone. Wspomniała także o nowej inicjatywie KRD, gdzie wybierany jest 

doktorant, który będzie referował dowolny temat związany z jego działalnością naukową lub 

podróżami. Był poruszany także temat Światowych Dni Młodzieży i możliwości 

zaangażowania się KRD w jego realizacją, natomiast nie podjęto konkretnych ustaleń.  

 

Punkt 13 

 

Ramowy plan działania Komisji Promocji i Kultury 

 

Marta Hoffmann przedstawiła obszernie plan działania Komisji Promocji i Kultury przy 

prezentowaniu swojej sylwetki jako kandydatki na przewodniczą Komisji (patrz punkt 2), 

jednak z dodatkowych informacji przekazała zebranym, iż chce zorganizować szereg spotkań 

z członkami Komisji w najbliższym czasie 

 

Beata Baran wspominała, że kiedyś Salony Naukowe były organizowane w Massolit Books 

na ul. Felicjanek. Zasugerowała zorganizowanie Salonu Naukowego w de Revolutionibus na 

ul. Brackiej, która ma także charakter naukowy. Beata zaznaczyła, że atmosfera w 

Auditorium Maximum ma charakter „zimnego wykładu” i nie jest to zbyt atrakcyjne.  

 

Magdalena Król odniosła się do wypowiedzi Beaty Baran wskazując, że zrezygnowano z 

organizowania Salonów Naukowych w Massolit Books ze względu na prace porządkowe, 

które kawiarnia przeprowadzała w trakcie trwania referatów, co zakłócało spotkania. Poza 

tym pomieszczenie kawiarni było za małe. Także istotnym czynnikiem okazało się 

nieprzystosowanie kawiarni dla osób niepełnosprawnych, które regularnie biorą udział w 

Salonach Naukowych.  

 

Rafał Damaziak zwrócił uwagę Radnym na niskie koszty wynajmu sali w Auditorium 

Maximum w porównaniu z lokalami. 

 

Marta Hoffmann dodała, że chciałaby zapraszać studentów z kół naukowych, związanych 

tematycznie z prezentowanymi referatami.  
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Katarzyna Konik poinformowała, iż pracuje nad bazą kół naukowych i zgromadziła już dużo 

kontaktów.  

 

Beata Baran zapytała czy jest stały dzień odbywania się Dyskusyjnego Klubu Filmowego? 

 

Marta Hoffmann odpowiedziała, że tradycyjnie jest to ostatni czwartek każdego miesiąca.  

 

Katarzyna Konik wspomniała o pomyśle „śniadań naukowych”. Miałby one się odbywać o 

9.00 w wybranej kawiarni. TD UJ pokrywałoby koszty kawy, a śniadania doktoranci 

opłacaliby sobie samodzielnie. Podczas śniadań wcześniej zgłoszony doktorant 

prezentowałby slajdowisko, np. ze swoich podróży, konferencji lub zainteresowań 

naukowych.  

 

Marta Hoffmann zwróciła się do Krzysztofa Tlałki z prośbą o pomoc i wsparcie Komisji 

Promocji i Kultury przy organizacji wyjazdów integracyjnych, jako że Krzysztof organizował 

już nie jeden wyjazd integracyjny.  

 

Krzysztof zadeklarował swoją pomoc. 

 

Punkt 14 

 

Aktualizacja strony internetowej TD UJ 

 

Michał Olszowski ponownie poinformował o konieczności aktualizacji zakładki Komisji 

Promocji i Kultury. Zwrócił uwagę na nieaktualne informacje dotyczące Salonów 

Naukowych i Dyskusyjnego Klubu Filmowego.  

 

Punkt 15 

 

Uchwała UKW o elektorach doktoranckich w Kolegium Elektorów; kalendarz wyborczy 

 

21:34 – wychodzi Natalia Czyżowska 

 

Michał Walczak poinformował Radnych, iż 12 stycznia br., uczestniczył w posiedzeniu  

Uczelnianej Komisji Wyborczej. Zaznaczył, że z ramienia Towarzystwa Doktorantów UJ 
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przysługuje nam wybór 4 elektorów. Samorząd Studentów UJ będzie postulował uzyskanie 

dodatkowego elektora ze swojego ramienia.  

 

21:38 – wchodzi Natalia Czyżowska 

 

Beata Baran zapytała, do kiedy musimy wybrać swoich reprezentantów? 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że na miesiąc przed wyborami Rektora UJ.  

 

Punkt 16 

 

Uchwała nr 37/XII/2015 Senatu UJ z dnia 16 grudnia 2015 roku ws. stwierdzenia 

zgodności z prawem i Statutem UJ zmian w Regulaminie TD UJ 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych, że proponowane przez TD UJ zmiany w 

Regulaminie Towarzystwa Doktorantów UJ zostały uchwalone przez Senat UJ.  

 

Punkt 17 

 

Uchwała o zamykaniu przewodów doktorskich na WSMiP 

 

Marta Antosz zakomunikowała Radnym, że dziekan Wydziału Studiów Międzynarodowych i 

Politycznych UJ zwrócił się do TD UJ o konsultacje w sprawie projektu uchwały, 

dotyczącego zamykania przewodów doktorskich na Wydziale SMiP. Sprawa została 

przekazana Komisji Prawnej TD UJ, która opracowała szczegółowe komentarze i sugestie do 

proponowanych zmian.  

 

21:45 – wychodzi Michał Walczak 

 

Marta Antosz zwróciła uwagę na punkt 6 projektu uchwały, mówiący o płatnym ponownym 

otwarciu przewodu doktorskiego na podstawie indywidualnej umowy kandydata lub jednostki 

go zatrudniającej z wydziałem. Komisja Prawna TD UJ negatywnie odniosła się do tej 

propozycji, wskazując na sprzeczność z założeniem, iż stacjonarne studia doktoranckie na 

uczelni publicznej oraz na publicznej jednostce naukowej są nieodpłatne – doktorant nie  
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ponosi ich kosztów; zob. H. Izdebski, J. Zieliński, Komentarz do art. 195 ustawy Prawo o 

szkolnictwie wyższym, Lex 2015.  

 

21:49 – wchodzi Michał Walczak 

 

Punkt 18 

 

Skład Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ 

 

Rafał Damaziak przedstawił skład i sylwetki kandydatów, którzy podjęli się zaangażowania w 

prace Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ. Poniżsi 

kandydaci pochodzili głównie z naboru nowych członków podczas listopadowego wyjazdu 

integracyjnego do Budapesztu. Rafał zaznaczył, że kandydaci zostali zaproszeniu na 

grudniowe posiedzenie Zespołu i bardzo dobrze się sprawdzili przy rozpatrywaniu wniosków.  

 

Proponowani kandydaci: 

 

  Agnieszka Batko (W. SMiP)  

  Emil Antipow (W. SMiP)  

  Katarzyna Płonka (W. BiNoZ)  

  Patrycja Maciaszek (W. Filozoficzny)  

  Natalia Wojtanowska (W. SMiP)  

  Marta Antosz (W. SMiP) 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad przyjęciem kandydatów w skład ww. 

Zespołu. 

 

Komisja Skrutacyjna w składzie Magdalena Król, Damian Marchewka i Dominika Ciaranek  

zebrała głosy. Damian Marchewka poinformował, iż wszystkie oddane głosy były ważne i 

przedstawił wyniki: 

 

Wszyscy kandydaci zostali przyjęci jednomyślnie, otrzymując po 12 głosów.  

 

Rada TD UJ uchwaliła przyjęcie powyższych osób w poczet Zespołu. 
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Punkt 19 

 

Sprawozdanie ze Zjazdu Wyborczego Krajowej Reprezentacji Doktorantów 

 

Beata Baran poinformowała o Zjeździe Wyborczym KRD, który odbył się w pierwszy 

weekend grudnia ubr. Zostały na nim wybrane nowe władze oraz zatwierdzono sprawozdanie 

za rok 2015. Udało się zarządowi KRD pozyskać więcej środków na działalność na rok 2016, 

a z innych istotnych spraw to doktoranci Polskiej Akademii Nauk będą tak samo traktowani 

pod względem dostępu do środków stypendialnych. Beata zaznaczyła, że przewodniczącym 

KRD został ponownie Michał Gajda. Beata wskazała, iż innych kandydatów nie było, a 

delegaci ocenili dotychczasową działalność Michała Gajdy pozytywnie. Beata zadeklarowała, 

że udostępni Radnym protokół ze Zjazdu jak tylko będzie on dostępny online.  

 

Punkt 20 

 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

21:57 – wychodzi Marta Antosz 

 

Krzysztof Tlałka zaproponował Pawłowi Sendyce usystematyzowanie i wypisanie problemów 

związanych z USOSweb-em i przedyskutowanie tematu na grupie mailingowej Rady.  

 

22:01 – wchodzi Marta Antosz, wychodzi Beata Baran. 

 

Paweł Sendyka ponowie zadeklarował, że podejmie włączenie Samorządu Studentów UJ do 

dyskusji na usprawnieniem USOSweb-u.  

 

22:06 – wchodzi Beata Baran, wychodzi Dominika Ciaranek. 

 

Katarzyna Konik zgłosiła chęć zajęcia się współpracą z Ok System i prosiła o udostępnienie 

aktualnej umowy z tą firmą. 

 

Rafał Damaziak odpowiedział, że umowa jest dostępna do wglądu w Biurze TD UJ.  

 

22:10 – wchodzi Dominika Ciaranek.  
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Rafa Damaziak zakomunikował, że otrzymał właśnie emaila od Wszechnicy UJ w sprawie 

wyceny dwudniowego szkolenia z Budowania relacji, jednak proponowana kwota znacznie 

przekracza kwotę zaplanowaną w budżecie. Rafał zaznaczył, że w przypadku zmniejszenia  

budżetu przez władze uczelni, szkolenie nie będzie mogło być zrealizowane. 

Michał Olszowski zaproponował poszukanie tańszej opcji u innej firmy szkoleniowej, jeżeli 

faktycznie budżet zostanie zredukowany. 

Punkt 21 

Zamknięcie posiedzenia 

 

22:11 – Michał Olszowski zamknął posiedzenie Rady TD UJ.  

 

 

 

Protokołował 

 

Rafał Damaziak 


